
Hudiksvalls Sportdykarklubb Årsmöte
Deltagare
Andreas Sundberg (Organisatör), Erik Olsson, Tomas Edin, Pär Söderqwist, Carolina
Lake, Lisettewiik, Charlie Gillberg, Goran Persson, Iris Heinonen

2016-12-04
17:00-19:00

Iggesunds Badhus.

Protokoll

BESLUT
Tomas Edin väljs till ordförande.

ÅTGÄRDER SLUTDATUM ANSVARIG
Erik justerar protkoll varpå protokollet
låses när detta är utfört.

2016-12-06 Erik Olsson

BESLUT
Erik Olsson väljs till justerare

Charlie Gillberg väljs till rösträknare

Anmälan till årsmötet har gått ut på mail till klubbens medlemmar. Påminnelsemail har gått ut
gånger flera. Mötet är utlyst på klubbens hemsida och på Facebook.

BESLUT
Mötet är laga utlyst.

1. 1. Fastställande av röstlängd

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet.

3. Val av protokolljusterare och rösträknare

4. Fråga om mötet är i laga utlyst

5. Årsberättelser från styrelse och arbetsgrupper.

Verksamhetsberattelse 2016.docx

Pär läser upp verksamhetsberättelsen. Som också är bifogad detta protokoll.

5.1. Verksamhetsberrättelse.

Verksamhetsplan-2017.doc

Iris läser verksamhetsplanen. Denna bifogas
Något som diskuteras på årsmötet är vikten av strandrensningen och att det är viktigt att

5.2. Verksamhetsplan 2017
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Erik läser upp revisorns kommentar. Dock noteras att detta inte är en revisionberätelse.
Dom punkterna som tas upp i revisionsberättelsen är åtgärdade men ska delges revisorerna.

ÅTGÄRDER SLUTDATUM ANSVARIG
Skriver ett kvitto på diesel 2016-12-11 Tomas Edin

BESLUT
Årsmötet beslutar att ett extra årsmöte måste hållas eftersom en revisionsberättelse saknas.

BESLUT
Årsmötet beslutar att inte bevilja ansvarsfrihet för styrelsen förrän punkterna i
revisionsberättesen är åtgärdade och att en revisionsberättelse rekommenderar ansvarsfrihet.

Ansvarsfrihet beviljas inte då revisionsberättelse saknas.

många hjälper till med den.
När det gäller båtförare så poängterar Tomas att det finns flera stycken i klubben som är
båtförare. och att det 2017 kommer att delas ut 1 helg för varje båtförare att köra Sälma.
Iris och Tomas tycker att det kan vara befogat med någon form av motprestation om vi
behöver skicka iväg fridykarinstruktörer på utbildning då detta kan kosta en hel del.
Kommande styrelse fortsätter med den frågan.

BESLUT
Årsmötet beslutar att godkänna klubbens verksamhetsplan. Bifogas i protokollet.

budget för 2017.docx

Budgeten lagd av styrelsen justeras så att de kalkylerade inkomsterna och utgifterna går
jämt ut.
Ändrad budget bifogas protokollet.

BESLUT
Årsmötet beslutar att godkänna budget för 2017.

5.3. Budget

Medlemsenkät_2016.pdf

Andreas läser upp sammanställningen av enkäten. 18st har svarat på enkäten.
Enkäten visar i korta drag att majoriteten av klubbens medlemmar tycker att nuvarande
prisnivå på medlemspris är bra. Några vill höja avgiften och då också göra mindre ideellt
arbete. Ingen vill sänka medlemsavgiften.
Det finns ett stort intresse för dykresor.
Majoriteten av klubbens medlemmar hade deltagit i en HLR kurs om sådan anordnades.

5.4. Medlemsenkät

6. Revisionsberättelse

7. Ansvarsfrihet för styrelsen

8. Medlemsavgifter 2017
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Förslag till medlemspriser.doc

Tomas föreslår en ändring i förslaget att medlemspriser höjs med 20kr på alla medlemspriser utom
för barn 0-9 där kostnaden förblir oförändrad. Också sponsorer höjs 20kr.
Dubbelmedlemskap höjs till 500kr.

BESLUT
Medlemspriset höjs med 20kr enligt Tomas förslag på alla medlemmar utom för medlemmar
0-9år.

Dubbelansluten medlem höjs till 500kr.

Sponsoravgiften höjs med 20kr..

Då medlemspriset höjs med 20kr står Hudiksvalls Sportdykarklubb för fakturaavgiften istället för
medlemmen.

Båtutfärder för ickemedlemmar som ämnar att dyka höjs till 300kr.

Båtförare betalar inget för båtutfärden den ansvarar för.

Båtutfärder för ickemedlemmar alternativt medlemmar som ej ska dyka betalar 50kr.

BESLUT
Årsmötet fastställer verksamhetsplan och budget.

Förslag_valberedningen_.pdf

Valberedningens förslag bifogas protokollet.

BESLUT
Årsmötet beslutar att Andreas Sundberg blir ordförande på en period av 2år.

Årsmötet beslutar att Charlie Gillberg blir ledamot på en period av 2år.

Årsmötet beslutar att Iris Heinonen blir ledamot på en period av 2år.

Årsmötet beslutar Mats Holmgren blir suppleant för en period av 1år

Årsmötet beslutar att Carolina Lake blir valberedningens sammankallande för en period av 1år.

Årsmötet beslutar att Lisette Wiikblir omvald till valberedningen för en period av 1år

Årsmötet beslutar att Ekonomitjänster blir revisorer för en period av 1år.

inga förslag har inkommit.

9. Fastställande av verksamhetsplan och budget

10. Val av styrelsemedlemmar.

11. Förslag som väckts av styrelse eller medlem, inlämnad senast 1
vecka till styrelsen innan årsmötet

12. Ärenden inkomna till årsmötet 2016
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Inga ärenden är inkommen.

BESLUT
Årsmötet är avslutat.

13. Årsmötet avslutas

14. Nyttårsmöte
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